
Beskæftigelsesudvalget

Til: Beskæftigelsesministeren

Dato: 27. maj 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

BEU alm. del

Spørgsmål 383
Ministeren har i svar på spørgsmål 499 (folketingsåret 2011-12) til Udvalget
for Udlændinge- og Integrationspolitik oplyst, hvor mange personer i en række
belastede boligområder, der var omfattet af de afskaffede ordninger (225-ti-
mers reglen, kontanthjælpsloftet, starthjælp og introduktionsydelse) i decem-
ber 2011. Kan ministeren oplyse, om beskæftigelsesfrekvensen i de omtalte
områder i dag er højere eller lavere end før afskaffelsen? Hvordan kan denne
ændring i beskæftigelsesfrekvensen tilskrives årsager, der har påvirket udvik-
lingen i samfundet som helhed?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jakob Engel-Schmidt (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jakob.Engel-Schmidt@ft.dk
og til udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pernille Rosenkrantz-Theil
formand
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